
Referat fra styremøte i Refstad skole FAU

Tid: 21. september 2021
Sted: Bredtvet skole
Til stede: 1. trinn: Ragne Katrine Ågnes Hansmoen

Eilen Kathinka Markussen
2. trinn: Miguel Alfredo Mendez

3. trinn: Martin Munthe-Kaas

4. trinn: Kristin Kongelf

5. trinn: Torunn Graftås
Kristin Bjerkeland

6. trinn: Kaja Lindahl Vist

7. trinn: Arild Langseid

Rektor Magnus Nesset-Kristiansen

Forfall:  Janniche Engum Moe, Camilla Olsen, Merete Susort, Torgeir Stegane, Siri Egeland
Referent: Kaja Lindahl Vist

Saksliste:
Velkommen til nye representanter! Siri Alvilde Egeland, Ragne Katrine Ågnes Hansmoen og
Eilen Kathinka Markussen, alle fra 1. trinn. (Lagt til referatet etter møtet: Lydia Kehling har
meldt seg som repr. fra 4. trinn.) 😀

1) Oppdatering etter sist møte
a) Torgeir har sendt høringssvar ang. Skolebehovsplan 2022-2031
b) Fått utsettelse fra Plan- og bygningsetaten ang. innsendelse av høringssvar til

saken Økern torgvei/Spireaveien/Ulvenveien (ungdomsskoletomten, park
m.m.) (Etter møte: høringgsvar ble sendt inn 30/9, og kan leses her.)

c) Fått henvendelse fra Hasle-Løren IL om FAU/Rea ønsker å være med på
markeringen KOM på banen! sammen med Zuccarellostiftelsen, som jobber
for å gi alle barn og unge muligheten til å delta i idrett og fysisk aktivitet –
uavhengig av bakgrunn, etnisitet, bosted og økonomi. Rea er positive, Alem
(Rea-leder) er satt i kontakt med idrettslaget.
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https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/skoleutbygging-i-oslo/skolebehovsplanen/#gref
https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/saksinnsyn/casedet.asp?mode=&caseno=201607804
https://www.zuccarellostiftelsen.no/


2) Saker fra rektor og driftsstyret
a) Status arbeid med ny skole

Tidsplan står fast, og skolen er planlagt ferdig november 2023. Viktig å
fortsatt følge opp for å sikre fremdrift.

b) Vanskelig å få tak i nye lærere på grunn av omlegging av lærerutdanningen
(den er nå ett år lengre enn tidligere og dermed få uteksaminerte lærere).

c) Lekser – det er startet noen nye prosesser for å se på nye måter å legge opp
lekser på. Det er ingen krav om å gjøre lekser i skolen i dag, men det er en
tradisjon i Norge. Fint å kunne legge opp leksene på en måte hvor barna skal
fortelle om noe de har lært på skolen slik at foreldrene også får litt mer
innblikk i hva barna lærer på skolen.

d) Mye spennende som skjer med skolefaget fremover – viktig å ruste barna for
fremtiden, slik at de lærer seg strategier for å tilegne seg kunnskap om ting
de ikke kan. Skolen må prøve å tilrettelegge for kreativitet og rom for læring i
praktiske kontekster. Det nye skolebygget kommer til å være godt rigget for
dette.

e) Massetesting – Tester leveres skolen i morgen, onsdag (22/9), og det sendes
da ut informasjon fra skolen til alle foresatte. Det vil sendes tester hjem med
elevene slik at de kan teste seg fredag og påfølgende tirsdag. Testtidspunkt
fordeles for at teststasjonene ikke skal bli overbelastet.

3) Oppstart Natteravn
Mest aktuelt for 5.-7. trinn. Man går i området Refstad, Risløkka. Dette er ikke bare
preventivt, men også viktig for å bygge sosiale relasjoner mellom foreldrene. Tildeles
klassevis – hver fredag. Oppstart etter høstferien.
Det har vært noe mer gjengproblematikk enn tidligere, hvor det kommer en gjeng fra
den ene skolen til den andre. Noen litt eldre gjenger henger litt rundt, også på
Lørenbanen.

4) Skikurs-samarbeid med Rea
Mulighet for å arrangere noe med Hasle-Løren for barna på ski eller annet? Det er et
prinsipp at aktiviteter som tilbys gjennom skolen skal være gratis, slik at man ikke
bygger oppunder eventuelle økonomiske skiller hos de ulike barna. Det kan være
noen muligheter for å få til noe arrangert opplegg / samarbeid for ski med
Hasle-Løren i AKS-tiden.

5) Busstider småtrinnene
Det er en stor kabal som skal på plass, og det er vanskelig å ha nok voksne til å
dekke alle bussavganger. Det er dessverre få muligheter til å tilpasse bussavganger
for de minste barna.

6) Telefonklokke
En foresatt lurer på hvorfor det ikke er lov med disse, da telefonklokkene fungerer
som vanlige klokker så lenge skolemodus er på. Tilbakemelding fra lærere er at
barna fikler mye med disse klokkene i timen og at de blir et forstyrrende element i
undervisningen.
FAU ser behovet for å kunne ha en dialog / kontakt med barna i transportsituasjonen,
men det er et utbredt ønske om å ha mobilfri skolehverdag; at barna skal ha
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mobiltelefoner og mobilklokker liggende i sekken fra de går ombord på bussen på vei
til skolen og frem til de går av bussen igjen etter endt skoledag. Flertallet i FAU
mener at dagens praksis skal fortsette – mobiltelefoner og klokker skal ligge i sekken
gjennom skoledagen.

7) Arrangere skoledisko/karneval?
FAU foreslår å arrangere skoledisko for barna i januar/februar. Festkomiteen består
av Kristin K, Kristin B, Ragne og Kaja.

8) Evt.
a) Ny ungdomsskole - Enighet om å samarbeide med Løren FAU i forbindelse

med byggesaken for å sikre at vi krever de samme tingene for å stå sterkere i
eventuelle mediesaker.

b) Skolegenser – det er etterspurt muligheten for å kjøre en ny runde med
skolegenser for Refstad. Skolen skal se på muligheten for å organisere dette.
Forslag om å ha dette i forkant av jul, slik at det kan selges inn som et
«julegavetips».

c) Hudøy – 4. trinn har aldri vært på Hudøy. Kan vi gjøre noe for å få opp
engasjementet rundt foreldrene? Forslag å kjøre informasjonsmøte tidligere
for å flere til å binde seg til ulike verv.
Kan man lage noen nye Hudøynytt som kan sendes med barna hjem,
eventuelt printe ut noen «gamle» aviser? Er det noen filmer fra Hudøy som
kan vises barna?

d) Gjenglemte klær – ønske om å gjøre noen tiltak for å hjelpe foresatte å finne
igjen gjenglemte klær. Foreslås å fordele klær utover gulvet på f.eks.
gymsalen.

Neste møte er satt til 9. november 2021 kl 19.30.
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